

Notice for Health Check

健檢注意事項

Health Checkup is a required process for every NCKU new student, including international students and local students. Therefore, Please fill out the on-line registration form and go to the hospital for it. You may ask a friend or a local buddy to guide you to the hospital on the designated date

<http://service.hosp.ncku.edu.tw/Tandem/DeptUI.aspx?Lang=E> (English version)

<http://www.hosp.ncku.edu.tw/Tandem/DeptUI.aspx> (Chinese version)

每位成大的國際生及本地生在入學時都需要做健康檢查。因此請於線上預約，並攜帶下列文件至醫院做檢查。預約成功後請到成大新門診大樓 1 樓轉介中心掛號，2 樓體檢中心檢查。若你不清楚確切地點的話，你可以請義工協助。

<http://service.hosp.ncku.edu.tw/Tandem/DeptUI.aspx?Lang=E> (英文網站)

<http://www.hosp.ncku.edu.tw/Tandem/DeptUI.aspx> (中文網站)

On-line registration process 線上預約流程:

For English process: see the attached file. (英文預約流程見附件檔)

For Chinese process: see below (中文預約流程如下)

- (1) 校部新生體檢：請選擇掛號 [依科別] 進入預約→選「成功大學入學新生體檢診」→輸入「帳號(身分證號)」「姓名」進入預約畫面選擇日期輸入身分證號或病歷號預約，複、初診者→完成掛號。
- (2) 更換日期操作方式相同，但請記得至「取消預約掛號」畫面將不克前往日期取消，將名額釋出，供其他同學預約。

If you still fail to make a registration, please dial Tel : 06-2757575 #50430 for help

若輸入「帳號(身分證號)」「姓名」正確，仍無法預約時,請校部衛保組連繫。(Tel : 06-2757575 轉 50430)。

Once you make a registration, and you will need to bring the following items with you when you go to the hospital on the designated date.

完成預約，並前往成大新門診大樓 1 樓轉介中心掛號時請攜帶下列文件/金額

- Admission letter 錄取通知信
- Passport 護照
- NTD 850 新台幣 850 元
- The attached forms 附件表格

Please inform the front desk about what kind of health check you would need to do. 請告知醫院人員你要做新生體檢

You need to do Health check for new students (NTD 850)

- Do not eat and drink for **12 hours** before you do the health check. 體檢 12 小時前請勿飲食.

If you are really thirsty, then you can have some water, but don't have any drinks with sugar. 若真的很渴，那你可以喝點水，但絕對不能喝有含糖的飲料

- If you don't bring the Consent for Release of Information (the attachment)with you, they may ask you to write one there. 如果沒有攜帶體檢資料蒐集同意書，那麼醫院人員會請你現場填寫一張。
- Once you finish it, the hospital will send the report to you around 10 days. You may come to School's mail room for it. Please check below for the location of NCKU mail room. 當你完成健康檢查後，醫院會於 10 天左右將報告寄出，請於學校收發室領取。收發室地點如下

<http://doc.secr.ncku.edu.tw/files/11-1071-9593.php?Lang=zh-tw>